



Double Numeric Control Automatic Strip Cutting Machine

GOA-2100AS

Features

1. Microcomputer PLC, HMI touch screen, computer program control data input, electronic frequency conversion speed regulation for main shaft and circle.
2. Fabric clamping chuck and round knife are equipped with safety protection cover.
3. Equipped with professional dust collection device, more convenient for dust removal.
4. Equipped with CNC double sharpening system, computer control grinding wheel, automatic go and withdraw, automatic positioning according to the size of the blade.
5. Same material can be cut into 9 sets of sizes. Multi-level cutting, different width and cutting volume can be set freely. High cutting accuracy.
6. Optional: cooling air device, oil spraying with atomization device.
7. Optional: safety alarm device, if the main shaft chuck is not completely put in place, machine will alarm to ensure safe operation.

双数控自动切捆条机

GOA-2100AS

机器特性

1. 采用微电脑 PLC，人机界面触摸屏，计算机程序控制数据输入，主轴及圆刀采用电子变频调速；
2. 夹布卡盘及圆刀均配有安全防护罩；
3. 配有专业的集尘装置，除尘更方便；
4. 配备数控双磨刀系统，电脑控制砂轮，自动进退，根据刀片大小自动定位；
5. 同一材料可切割成 9 组尺寸，多级切割，可自由设定不同宽度和不同切割量，切割精度高；
6. 可选配：冷风装置、喷油喷雾装置；
7. 选配：安全报警装置，如果主轴卡盘没有完全放好，机器将报警，确保安全运行。



Parameters 机器参数

Model 型号	GOA-2100AS
Max. Working Width 最大工作幅宽	2100mm
Max. Fabric Diameter 最大放布直径	350mm
Min. Cutting Width 最小切割宽度	4mm
Outer Diameter of Roller 放布滚轴外径	38.1 mm
Available Knife Size 可用刀尺寸	250×38×2.8mm- 350×38×3.0mm
Air Pressure 空压	0.4-0.8Mpa
Voltage 电压	AC 220V/ 50Hz
Total Power 总功率	4.5kW
Machine Size 机器尺寸	2820×1210×1340mm (L×W×H)